

BELGISCHE KAMER VAN
VOLKSVERTEGENWOORDIGERS

6 december 2000

WETSONTWERP
tot wijziging van artikel 24 van de
wet van 20 juli 1971 op de
begraafplaatsen en de lijkbezorging

AMENDEMENT

Nr. 5 VAN DE HEER D'HONDT

Art. 2

In het voorgestelde artikel 24, derde lid, punt 3°, na de eerste volzin, de volgende zinnen invoegen:

«De nabestaanden moeten de ambtenaar van de burgerlijke stand van de gemeente waar ze gedomicilieerd zijn daarvan in kennis stellen. In een daartoe bestemd register vermeldt de ambtenaar van de burgerlijke stand de overbrenging van de urne.

In geval van verdeling of erfenis moeten de personen aan wie de urne ter beschikking wordt gesteld daarvan ook aangifte doen aan de ambtenaar van de burgerlijke stand van de gemeente waar ze gedomicilieerd zijn.».

VERANTWOORDING

Het gaat erom eventuele misbruiken te voorkomen in geval van erfenis of van conflicten tussen betrokkenen. De ambtenaar van de burgerlijke stand kan eventuele misbruiken of conflicten terzake voorkomen. Het is vooral de bedoeling ervoor te zorgen dat de eerbied voor de nagedachtenis van de overledene wordt gewaarborgd. De kennisgeving aan de ambtenaar van de burgerlijke stand biedt tevens de mogelijkheid te bepalen waar de urne zich bevindt.

Voorgaande documenten :

Doc 50 **0776/ (1999/2000)** :

001 : Ontwerp overgezonden door de Senaat.

002 en 003 : Amendementen.

CHAMBRE DES REPRÉSENTANTS
DE BELGIQUE

6 décembre 2000

PROJET DE LOI
modifiant l'article 24 de la
loi du 20 juillet 1971 sur les
funérailles et sépultures

AMENDEMENT

N° 5 DE M. D'HONDT

Art. 2

A l'article 24 proposé, troisième alinéa, 3°, après la première phrase, insérer les phrases suivantes :

«Les proches doivent en informer l'officier de l'état-civil de la commune où ils sont domiciliés. L'officier de l'état-civil doit acter le transfert de l'urne dans un registre requis à cet effet.

En cas de partage ou d'héritage les personnes qui obtiennent la disposition de l'urne doivent également le déclarer à l'officier de l'état-civil de la commune où ils sont domiciliés.».

JUSTIFICATION

Il s'agit d'éviter d'éventuels abus en cas d'héritage ou en cas d'éventuels conflits entre personnes intéressées. L'officier de l'état-civil peut être le garant d'éventuels abus ou conflits en la matière. Il s'agit surtout de prévoir une garantie au respect de la mémoire du défunt. La déclaration devant l'officier de l'état-civil permet également de déterminer où se situe l'urne.

Denis D'HONDT (PRL FDF MCC)

Documents précédents :

Doc 50 **0776/ (1999/2000)** :

001 : Projet transmis par le Sénat.

002 et 003 : Amendements.